



樹木管理計劃

Tree Management Plan

定期巡視及紀錄本苑樹木狀況及資料，包括但不限於樹木資料庫、樹木巡查記錄、年度保養計劃表、每月樹木護養計劃、樹木風險檢查表、樹木風險評估報告等

Regular inspection and record the condition and information of trees, including but not limited to Tree Database, Tree inspection records, Annual maintenance plan, Tree risk assessment checklist and Tree risk assessment report, etc



定期進行樹木保養及修剪，以確保樹木的健康、安全和美觀。

Regular Tree Maintenance and Pruning to ensure the health safety and aesthetics of trees.



於員工休息室張貼職安健指引，加強員工對職安健的認知

Posting OSH guidelines in the staff lounge to enhance staff's awareness of OSH.

職業健康及安全

Occupational Health and Safety

員工安全為本苑首要核心目標，致力提供全面化安全工具及設備，並定期安排培訓及教育工作

Dedicated to provide comprehensive safety tools and equipment, and conduct regular training and educational programmes



雨水收集系統

Rainwater Harvesting System

通過雨水收集，我們大大減少浪費用水，確保高效灌溉，減少浪費地球資源。

Through rainwater harvesting, we minimize water waste and ensure efficient irrigation, reducing waste of the Earth's resources



綠田園及自家培植場

Green Farm

對可持續耕作的支持和承諾

Our support and dedication to sustainable agriculture

見證城市生活和有機農耕的和諧共存

Witness the harmonious coexistence of urban living



園藝活動

Gardening Scheme



自動灌溉系統
Auto Irrigation System

天台水耕種植活動

Hydroponic planting Activities on the Rooftop



永恆保鮮花蠟燭工作坊
DIY Dry Flower Candle Workshop



Egg Shells 蛋殼

廚餘再生肥料

Food Waste Recycled Fertilizers

咖啡渣

Used Coffee Grounds

